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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Arányosan mennyivel kerülnek majd többe a szemenként kapható gyógyszerek, mintha a
beteg egész dobozban venné meg azokat?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Dr. Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban az egészségügyi tárca 18 pontban foglalta össze, hogy miként lehetne a 2004-
es gyógyszerkassza kiadásait jelentősen csökkenteni . Ezen elképzelések egyikeként szerepel a
gyógyszercsomagok bonthatósága, azaz, hogy a patikusok jövőre szemenként is árulhassanak
egyes gyógyszereket .

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

- Arányosan mennyivel kerülnek majd többe a szemenként kapható gyógyszerek, mintha a
beteg egész dobozban venné meg azokat?

Várjuk megtisztelő válaszát.
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